



▲注意 故障につながりますので、以下の注意事項を必ず守ってください。

- ●フットスイッチ用ジャックにはフットスイッチのプラグ以外のものを絶対に差し込まないでください。
- ●スイッチを両方同時に踏まないでください。
  - ①本体後面のフットスイッチ用ジャックに、フットスイッチプラグを差し込みます。
  - ②送風 マニュアルモード時: START/STOP スイッチを押すと熱風が吹き出します。 もう一度押すと冷却を始め、200℃で自動的に停止します。

オートモード時: START/STOPスイッチを押すとプログラムがスタートします。 もう一度押すとプログラムを中止し、冷却を始めます。

<u>バキューム</u> VACUUMスイッチを押すと部品を吸着します。ストップさせるには VACUUMスイッチを0.3秒以上押し続けます.

 $\triangle$ Caution: Be sure to observe the following precautions. Otherwise, equipment failure may result.

- This jack is for the foot-switch only. Do not connect any other device.
- Do not depress both switches simultaneously.
- (1) Insert the foot-switch plug into the foot-switch jack on the back of the station.
- (2) AIR BLOW Manual Mode: When the START/STOP switch is depressed the unit begins blowing hot air. When the switch is depressed again, the unit begins cooling and stops blowing hot air automatically after reaching 200°C(392°F)

Auto Mode: When the START/STOP switch is depressed, the program begins. When the START/STOP switch is depressed again, the unit begins cooling.

WACUUM When the VACUUM switch is depressed, the part is held by suction. To stop the suction, depress and hold the VACUUM switch for more than 0.3 seconds.

⚠ 注意 可能引起故障,請必須遵守以下之注意事項。

- ●在脚踏開關用插座里,切勿插入脚踏開關之插頭以外的東西。
- ●脚踏開關切勿同時踏入兩方。
- ①將脚踏開關之插頭插入機身後面之脚踏開關用插座。
- ② 送風 手動模式時:當按下START/STOP開關時,會吹出熱風。再按下一次時,

開始冷却,到200℃會自動停止。

自動模式時:當按下START/STOP開關時,程式開始起動。再按下一次時,

程式中斷, 開始冷却。

真空 當按下VACUUM開關時,吸附部件。要停止時,按住VACUUM開關O.3秒以上。

